
Den Haag, 25 september 2015 
 

Schriftelijke vragen van het lid Veldman aan de Minister van Binnenlandse Zaken over 
het door de Minister van Veiligheid en Justitie afgewezen verzoek van YAZULA om de 

berichtgeving van NL Alert als open data ontsloten te krijgen 

 
1. Is de Minister bekend met het afgewezen verzoek van YAZULA aan het Ministerie 

van Veiligheid en Justitie om de berichtgeving van NL Alert als open data 
ontsloten te krijgen? 
 

2. Klopt het dat met de implementatie van de wet hergebruik overheidsinformatie het 
verplicht wordt voor overheden om openbare overheidsinformatie voor hergebruik 
beschikbaar te stellen als daar om wordt verzocht, tenzij er sprake is van een 
uitzonderingsgrond welke limitatief beschreven zijn in de wet? 

 
3. Kan de Minister aangeven of er in het geval van het verzoek van YAZULA sprake 

is van een van deze uitzonderingsgronden? Zo ja, welke?  
 

4. Is de Minister het met de VVD eens dat een van de belangrijke achterliggende 
gedachten achter de wet hergebruik overheidsinformatie is dat het mogelijk wordt 
voor marktpartijen om nieuwe producten en diensten te creëren? Is de Minister 
het er mee eens dat het verzoek van YAZULA een goed voorbeeld is van een 
nieuwe dienst die kan ontstaan door hergebruik van openbare 
overheidsinformatie? 

 
5. Kan de Minister uitleggen hoe het kan voorkomen dat departementen, in dit geval 

Ministerie van Veiligheid en Justitie, een dermate afhoudende reactie hebben 
zoals deze in het voorbeeld van YAZULA zichtbaar is?  

 
6. Is de Minister bereid extra inspanning te verrichten om de wet hergebruik 

overheidsinformatie op de andere departementen naar behoren te laten 
verlopen? Zo ja, welke inspanningen? Zo nee, waarom niet?  

 
 
 


